
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 88/2023 

LXXXVIII Sesja w dniu 30 listopada 2023  
Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:30 tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad sesji oraz sprawdzenie quorum. 
Przewodniczył obradom Zbigniew Chudzicki. Otworzył sesję i powitał burmistrza Rogoźna Romana 
Szuberskiego, zastępcę burmistrza i sekretarza pana Marka Jagodę, panią skarbnik Irenę Ławniczak, 
wszystkich radnych Rady Miejskiej, obsługę techniczną, administracyjną sesji, wszystkich gości, 
telewidzów. 

Poprosił o sprawdzenie quorum. 

Poinformował,  że Przewodniczący Zaranek usprawiedliwił nieobecność ze względów rodzinnych. 

Poinformował o spóźnieniu radnej Kolanowskiej. 

Poinformował, że rolę radcy prawnego w zastępstwie przejmie sekretarz gminy, pan Marek Jagoda. 

Po ponownym sprawdzeniu quorum podał, że dziesięciu radnych jest obecnych, pięciu nieobecnych, 
zatem rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Doszli spóźnieni radni. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Radny Janus zapytał o to dlaczego nie są używane stare mikrofony, które jego zdaniem są lepsze. 



Odpowiedział Sekretarz M. Jagoda: mikrofony były testowane przez informatyków i są tak samo 
dobre. 

Radny Janus powiedział, że sołtysi powinni otrzymywać te same materiały co radni, otrzymali 
zaproszenie i nie przyjeżdżają bo nie ma wolnych głosów i wniosków. 

Sprawę jakości mikrofonów i zaproszeń dla sołtysów krótko skomentował Burmistrz R. Szuberski. 

Wniosek do porządku obrad zgłosił radny P. Wojciechowski. 

Pan Burmistrz, jako wnioskodawca, zgodził się na uzupełnienie porządku obrad. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego P. Wojciechowskiego o wprowadzenie punktu 5: podjęcie stanowiska przez Radę 
Miejską  w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek mieszkańca po uznaniu za częściowo 
uzasadnioną skargę na Radę Miejską i Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (4) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Kolejny wniosek złożył radny H. Janus. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa o dodanie punktu 5: wolne głosy i wnioski..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 



 
Kolejny wniosek złożył radny P. Wojeciechowski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego P. Wojciechowskiego o dodanie punktu 5: dyskusja nad prowadzonymi obecnie 
inwestycjami gminnymi. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (6) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Kolejny wniosek złożył radny H. Janus. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa o dodanie punktu 5: wolne głosy i zapytania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Kolejny wniosek złożył radny H. Janus. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa o dodanie punktu 5: wolne głosy i informacje.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 



Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Kolejny wniosek złożył radny M. Kutka. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego M. Kutki o dodanie punktu 5: dyskusja w sprawie bieżących inwestycji gminnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (6) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hubert Kuszak, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Kolejny wniosek złożył radny H. Janus. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa o dodanie punktu 5: zapytania i interpelacje.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie gminy Rogoźno na 2023 rok, 
 
 



Skarbnik I. Ławniczak przedstawiła projekt i autopoprawki. 
 
b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023 - 2040, 
 
Skarbnik I. Ławniczak przedstawiła projekt. 
 
Radny P. Wojciechowski powiedział, że obszerność autopoprawek wymaga czasu na zapoznanie się z 
nimi i poprosił o 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Z. Chudzicki z tych samych powodów zarządził 10 minut przerwy. 

 
4. Dyskusja i głosowanie nad projektami uchwał. 

Radny H. Janus zapytał o 14 tysięcy na zwiększenie na plac zabaw. O co chodzi? O jaki plac zabaw? 

Skarbnik odpowiedziała, że chodzi o plac zabaw w miejscowości Owieczki. 

Radny P. Wojciechowski zapytał o środki na poprawienie stanu dróg gruntowych. 

Sprawę wyjaśnił Burmistrz: drogi będą remontowane w zależności od warunków atmosferycznych. 

Radny H. Janus zwrócił uwagę na ilość środków zewnętrznych otrzymywanych przez Gminę na drogi. 
Zwrócił uwagę, że nie zawsze warunki atmosferyczne są przeszkodą dla remontowania dróg. Zapytał 
o zwiększenie środków na ulicę Fabryczną – 20 tyś. zł. 

Skarbnik odpowiedziała, że to jest zwiększenie wkładu własnego, to zadanie już było w projekcie i jest 
przesunięcie z jednego zadania majątkowego na drugie.  

Burmistrz dodał, że jest przebudowa dwóch istniejących przejść dla pieszych poprzez zbudowanie 
płytek integracyjnych dla niewidomych, wykonanie oświetlenia przejść dla pieszych, a także 
wykonanie oznakowania poziomego. 

Dodatkowe wyjaśnienie przedstawiła pani Skarbnik. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert 
Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
 
 



Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert 
Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy Rogoźno na 2023 rok,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert 
Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023 - 2040,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert 
Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H. Janusa o dodanie w punkcie 5 informacji na temat aktualnego stanu linii 
kolejowej Czarnków - Wągrowiec po wczorajszym spotkaniu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 



Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego P. Wojciechowskiego o wprowadzenie punktu: informacje Przewodniczącego Rady.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (6) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa 
Wysocka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
 
5. Zamknięcie obrad. 
 

 Przewodniczący 

Rada Miejska w Rogoźnie  

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Jarosław Dolatowski 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


